
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 31. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 430
Kan ministeren bekræfte, at ministeren i Radioavisen den 12. jan. kl. 8.00
sagde, at stigningen i kvælstofudledning i 2015 skyldes ”altså større nedbør”,
samtidig at ministeren var fuldt bekendt med, at NOVANA-rapportens tal på
61.605 tons (61.000 tons) var korrigeret for denne ekstra nedbør, og at mini-
steren dermed med sin udtalelse om ”altså større nedbør” udtalte sig misvi-
sende og dermed underkendte AU’s forskere, jf. FORSKERforum 301?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2016-17
MOF Alm.del  Spørgsmål 430
Offentligt


